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PROTOKÓŁ   Nr XXXIII/05 
Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn 

z dnia 11 października 2005 r. 
 
 
Stan radnych - 15 

Obecnych na Zwyczajnej Sesji Rady Gminy - 14 
 

- Kserokopia listy obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Obrady XXXIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn otworzył o godz. 14
00

 

Przewodniczący Rady Gminy – Sławomir Górka. 

Powitał radnych Rady Gminy, radnych Rady Powiatu, Wójta Gminy - Romana 

Prochenkę, Zastępcę Wójta – Stanisława Biardzkiego, przedstawiciela kancelarii 

prawnej FIDES, sołtysów, pracowników Urzędu Gminy i inne osoby przybyłe 

na sesję. Stwierdził, że zgodnie z podpisami złożonymi na liście obecności na 

stan 15 radnych, obecnych jest 14 radnych. 

Rada Gminy może podejmować prawomocne uchwały. 

 
- Kserokopia listy obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Ad. 2. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o wnioski do porządku obrad. 

Wówczas Zastępca Wójta zgłosił dodanie w miejsce punktu 10 projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy. Pozostałe punkty 

porządku przyjmą kolejną numerację. W związku z powyższym 

Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad z wniesiona zmianą. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, a Przewodniczący Rady odczytał 

ten porządek: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn 

na rok 2005. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

gruntowych stanowiących mienie komunalne Gminy Zbuczyn. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

gruntowych stanowiących mienie komunalne Gminy Zbuczyn. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia działań inwestycyjnych. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia statutu Gminnego 

Ośrodka Kultury w Zbuczynie. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą 

Łuków. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w wprawie skargi na Wójta Gminy. 

11. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy z dnia 13 września 2005r. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

 

Ad. 3. 

 

W tym punkcie porządku obrad Zastępca Wójta przedstawił sprawozdanie  

z prac pomiędzy sesjami: 

- Trwają prace wykończeniowe w Gminnym Centrum Integracyjno- 

Edukacyjnym w Zbuczynie. Obecnie wykonywane są tynki, instalacja 

alarmowa i sieć komputerowa. W tym lokalu będą prowadzili swoją 

działalność Gminne Centrum Informacji wraz z Gminnym Ośrodkiem 

Kultury. 

- Nowa siedziba Urzędu Gminy nabiera wyglądu z zewnątrz, wstawione 

zostały okna i pomalowana elewacja. Prace wykonywane są  

w pomieszczeniach piwnic w celu ich wykorzystania przez urząd. 

- Rozstrzygnięto przetarg na wykonanie sieci wodociągowej z przyłączami dla 

wsi Tchórzew i Kwasy. Inwestycja jest możliwa dzięki wsparciu Urzędu 

Marszałkowskiego, który dofinansuje zadanie w wysokości 300 tyś. zł. 

Przesuwa się termin uzyskania samego pozwolenia na budowę, ponieważ 

w sierpniu br. zmieniły się przepisy ochrony środowiska. Budowa zadania 

powinna być zakończona do 10 grudnia br. pozostaje więc mało czasu i prace 

rozpoczną się niebawem. Zaapelował do mieszkańców o nie utrudnianie prac 

i wyjaśnianie drobnych sprzeciwów na szczeblu najniższym. W przetargu 

uczestniczyło 5 firm, a wygrał FUH MEL-KAN Ryżki za kwotę  

279.903,86 zł. 

- Trwa wymiana głównych ciągów grzewczych i włączanie 2 kotłów 

miałowych do systemu ogrzewania w zespole Szkół w Krzesku-Królowa 

Niwa. Wartość robót wynosi 197.000 zł. z czego 50% pochodzi z wniosku 

złożonego do „Kontraktu Województwa Mazowieckiego 2005”. 

- Zrealizowano ogólny remont Szkoły Podstawowej w Krzesku – 

KrólowaNiwa – wymiana wykładzin podłogowych w salach lekcyjnych, 

malowanie ścian, remont oddziału „O” i szatni. 

- Rozpoczęto prace ociepleniowe elewacji budynku strażnicy w Zbuczynie. 

Koszt prac wyniesie 60. 000 zł. i pokryty będzie przez Urząd i Ochotniczą 

Straż Pożarną w Zbuczynie. Dalej planuje się założenie ogrzewania 

i utwardzenie kostką brukową placu przed strażnicą. 

- Kontynuuje się prace przy Ośrodku Zdrowia w Zbuczynie. Instalowana 

będzie winda dla niepełnosprawnych zgodnie z wymogami unijnymi. 
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Wartość przetargowa wynosi 158.000 zł., z czego 59% pokrywa fundusz 

w ramach likwidacji barier architektonicznych.  

- Otrzymaliśmy projekt na wykonanie sieci wodociągowej Ługi-Rętki zlecony 

w 2004 roku. Natomiast odbył się przetarg na wykonanie projektu sieci 

wodociągowej na kolejny odcinek w miejscowościach: Łęcznowola-

Pogonów-Grodzisk-Rówce. Wykonawstwo projektu przejęło Biuro 

Projektowe Proinwest za kwotę 77.500zł.  

- Jesteśmy po przetargu na wykonanie planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości Borki-Wyrki, Ługi-Rętki, Chromna 

i Jasionka. Wykonanie planu kierowaliśmy na tereny już zabudowane, bądź 

planowane do zabudowy z możliwością dojazdu, a wyłączaliśmy tereny 

typowo rolnicze. Ten projekt opracowany będzie przez Arch - Bud z Białej 

Podlaskiej. 

 

Ad. 4. 

 

Kolejny punkt porządku obrad to: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Zbuczyn na rok 2005.  

Jako pierwsza wniosła poprawkę Skarbnik Gminy do załącznika inwestycyjnego 

o nazwę zadania. 

W punkcie 12 jest „Przebudowa drogi gminnej Tchórzew–Plewki” , a winno być 

„Przebudowa drogi gminnej  Tchórzew  -  Tchórzew–Plewki”. 

Następnie wyraził opinię Zastępca Wójta, że na posiedzeniu Komisji Stałych był 

przyjęty wniosek o dopisanie do załącznika inwestycyjnego omawianej uchwały 

budżetowej zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej Grodzisk – Łęcznowola”, 

ale po sprawdzeniu w ewidencji dróg, droga ta nie posiada statusu drogi 

publicznej. W statusie dróg publicznych występują drogi wojewódzkie, 

powiatowe i gminne. Nasze tylko niektóre drogi posiadają taki status. 

Zaproponował , żeby nie opracowywać wniosku z tą drogą, ponieważ pociągnie 

to dodatkowe koszty, między innymi zlecenie wykonania projektu. 

- P. Marczak – rozumiem, że tej drogi nie możemy dzisiaj doliczyć do wniosku, 

ale co należy zrobić, żeby stała się drogą publiczną? 

- Wójt – myślimy o wielu innych drogach gminnych, które nie spełniają statusu 

dróg publicznych. Wpisując drogi do wniosku braliśmy pod uwagę wiele 

warunków jak: stan techniczny, gęstość zaludnienia, posiadana dokumentacja. 

Z wymienionych w załączniku inwestycyjnym dróg tylko dwie posiadają  

projekty i na te drogi jest największa szansa pozyskania funduszy. 

- Zastępca Wójta dodał – na terenie naszej gminy mamy 29 dróg o charakterze 

publicznym. Ogółem posiadamy 94,8 km dróg, w tym o nawierzchni 

utwardzonej 47 km i 27 km o nawierzchni ulepszonej. Wynika z tego, że  

jeszcze wiele dróg jest do zrobienia. 

Przewodniczący Rady dalej wyjaśnił, że z całym projektem uchwały budżetowej 

radni zapoznali się na posiedzeniu Komisji Stałych. 
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Więcej uwag nie zgłoszono i Przewodniczący zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbuczyn na rok 2005. 

Za podjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosowało 13 

radnych, a 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Przewodniczący ogłosił, że uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Zbuczyn na rok 2005 została podjęta 13 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się”. 

 

- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 3 i 4 do protokołu. 

 

Ad. 5. 

 

W tym punkcie porządku obrad przystąpiono do projektu uchwały w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących mienie komunalne 

Gminy Zbuczyn. 

Przewodniczący wyjaśnił, że podejmowana już była uchwała na te grunty, ale 

wkradł się błąd i żeby go poprawić należy podjąć nową uchwałę.  

Pytań nie było i Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosowało 14 

radnych. 

Przewodniczący poinformował, że uchwałę podjęto 14 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 5 i 6 do protokołu. 

 

Ad. 6. 
 

Kolejny projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

gruntowych stanowiących mienie komunalne Gminy Zbuczyn. 

Przewodniczący dodał, że są to grunty położone w miejscowościach: 

Januszówka i Smolanka, i chodzi o wydzierżawienie na okres 5 lat. 

Uwag nie było i Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Za przyjęciem uchwały według projektu głosowało 14 radnych. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto 14 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 7 i 8 do protokołu. 

 

Ad. 7. 

 

W tej części sesji przystąpiono do projektu uchwały w sprawie określenia 

kierunków działań inwestycyjnych. Zapisy projektu wyjaśnił Zastępca Wójta, że 

podjęcie uchwały jest niezbędne, ponieważ określamy w niej, że miejscowości 

zwodociągowane zostaną umieszczone w planach do kanalizacji. 
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W tym przypadku postanawiamy przyjąć do realizacji do wieloletniego planu 

inwestycyjnego do 2015r. wykonanie zadania inwestycyjnego pod nazwą 

„Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowościach: Wesółka, Grochówka, 

Karcze lub Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków w miejscowościach: 

Wesółka, Grochówka, Karcze”. 

- P. Marczak – czy jest termin obligujący rozpoczęcie takich inwestycji, żeby 

nie przepadły fundusze. 

- Zastępca Wójta – nie ma takiego terminu. Terminy regulują umowy 

szczegółowe zawarte na każde zadanie oddzielnie. 

Po tych wyjaśnieniach Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

omawianej uchwały. Za podjęciem uchwały w sprawie określenia kierunków 

działań inwestycyjnych głosowało 14 radnych. Przewodniczący ogłosił, że 

uchwała została podjęta 14 głosami „za”, czyli „jednogłośnie”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 9 i 10 do protokołu. 

 

Ad. 8. 

 

W tym miejscu sesji był rozpatrywany projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

Statutu Gminnego Ośrodka Kultury w Zbuczynie. 

Z projektem uchwały radni zapoznali się bliżej na posiedzeniu wspólnym 

Komisji, dlatego też nie zadawali dodatkowych pytań. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Za podjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosowało 14 

radnych. 

Przewodniczący zakomunikował, że uchwałę w sprawie zatwierdzenia Statutu 

Gminnego Ośrodka Kultury w Zbuczynie podjęto 14 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr  11 i 12 do protokołu. 

     

                                                            Ad.  9. 

 

W tym punkcie porządku obrad radni przeszli do projektu uchwały w sprawie 

zawarcia porozumienia międzygminnego w zakresie dowożenia uczniów do 

Szkoły Podstawowej w Dziewulach przez Gminę Łuków i udziału Gminy 

Zbuczyn w kosztach z tego tytułu. 

Sprawę przybliżył Zastępca Wójta, że dowożenie jest jednym z wielu zadań 

Gminy. Nasz autobus dowozi głównie młodzież gimnazjalną z Dziewul  

i Januszówki do Zespołu Szkół w Borkach-Kosach. 

Natomiast część naszej młodzieży uczęszcza do Gimnazjum w Krynce i po tą 

młodzież rano przyjeżdża autobus z Gminy Łuków. Więc jadąc rano po 

młodzież do Dziewul, zabierałby dzieci ze Smolanki. 
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Gmina zobowiązuje się płacić Gminie Łuków wynagrodzenie ryczałtowe  

w wysokości 8 zł. brutto za jeden dzień dowozu. 

- P. Marczak - czy jest szansa, że dzieci z Januszówki będą wyjeżdżały później? 

- Zastępca Wójta – nie, dzieci z Januszówki i Dziewul o tych samych godzinach   

jak dotychczas. 

Więcej uwag nie zgłoszono i Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. Za przyjęciem uchwały według przedłożonego projektu głosowało 14 

radnych. 

Przewodniczący ogłosił, że uchwała została podjęta 14 głosami „za”, czyli 

„jednogłośnie”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 13 i 14 do protokołu. 

 

Ad. 10. 

 

Następnie omawiany był projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

Wójta Gminy. 

Przewodniczący odczytał pismo złożone w imieniu mieszkańców wsi Tęczki 

przez Pana Alfreda Wysokińskiego – Sołtysa wsi dotyczące sprzedaży działki 

Nr 481 o powierzchni 0,11 ha położonej we wsi Tęczki. 

 
- Kserokopia pisma stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

 

Sprawa była szeroko omawiana na wspólnym spotkaniu radnych,  

a Przewodniczący dodał, że wcześniej odbyło się zebranie wiejskie  

w Tęczkach, na którym zawarliśmy porozumienie, że mieszkańcy w ciągu 

dwóch tygodni zarejestrują wspólnotę i wówczas Wójt przekaże tą działkę. 

Mieszkańcy nie zarejestrowali takiej wspólnoty, wobec czego Rada Gminy 

podjęła uchwałę o sprzedaży przedmiotowej działki.  

Wójt wykonał uchwałę i sprzedał działkę w trybie przetargu publicznego 

nieograniczonego. 

 

- Sołtys wsi Tęczki – my nie musimy rejestrować wspólnoty, bo mamy spółkę 

i posiadamy 7 działek, tą też. Spółka nie została rozwiązana, należy do niej 40 

osób. Urząd i Wójt postąpili niesłusznie. Sami budowaliśmy zlewnię. Wójt 

sprzedał działkę, pozostał budynek nie wiadomo czyj. 

- Wójt – proponuje, spróbujcie sprzedać mój dom. To jest tak samo, budynek 

jest Mleczarni z Siedlec i ja go nie sprzedałem. Muszę to powiedzieć,  

w Tęczkach istnieje wieczny konflikt i teraz to nie chodzi o budynek, tylko kto 

kupił działkę. Dalej, jeśli twierdzicie, że jest to wasze , to korzystajcie. Waszych 

wizyt i kontroli mamy dosyć. 

-  P. L. Grochowski – proszę o odczytanie wyroku sądowego w sprawie   

budynku mleczarni. 
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- Przewodniczący odczytał wyrok Sądu Rejonowego w Siedlcach z dnia 31 maja 

1993r. z powództwa Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej w Siedlcach 

przeciwko Spółdzielczej Mleczarni „Spomlek” w Radzyniu Podlaskim  

o ochronę posiadania. Z wyroku wynika, że Sąd przywrócił Okręgowej 

Spółdzielni Mleczarskiej w Siedlcach posiadanie zlewni mleka. 
 

- Kserokopia wyroku stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

- P. L. Grochowski – wyraźnie pisze o przywrócenie posiadania. 

- Wójt – jest różnica między stanem posiadania, a właścicielem. 

- Przewodniczący – właścicielem jest Mleczarnia w Siedlcach. 

- Radca Prawny – wyjaśnił, że jeśli właściciel stwierdzi, że jego posiadanie jest 

naruszone, może wnieść sprawę do sądu o przywrócenie stanu posiadania. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję na ten temat i zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy, w której 

uznaje się skargę za bezzasadną. 

Za przyjęciem uchwały zgodnie z przedłożonym projektem głosowało 12 

radnych, a 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący poinformował, że uchwała została podjęta 12 głosami „za” i 2 

głosami „wstrzymującymi się”. 

 
- Kserokopie projektu i uchwały stanowią załączniki Nr 17 i 18 do protokołu. 

 

Ad. 11. 

 

Tutaj Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych o zgłaszanie uwag 

do protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy z dnia 13 września 2005r. 

Uwag nie zgłoszono. 

W wyniku głosowania Rada Gminy 14 głosami „za”, czyli „jednogłośnie” 

przyjęła protokół z XXXII Sesji Rady Gminy Zbuczyn. 

 

 

Ad. 12. 

 

W punkcie: interpelacje i zapytania radnych Przewodniczący poinformował, że 

w związku z pismem złożonym przez panią Jadwigę Radzikowską zam. Izdebki-

Kosny dotyczącym wypowiedzi niektórych radnych na temat nieprawidłowości 

przy przeprowadzaniu przez Komisje Rewizyjną kontroli wydatków Szkoły 

Podstawowej w Izdebkach-Kosnach radni wyrazili swoje stanowisko w formie 

oświadczenia. Następnie oświadczenie to odczytał i poddał pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za” przegłosowali przyjęcie oświadczenia w sprawie 

stanowiska dotyczącego wyjaśnień złożonych przez Panią Jadwigę 

Radzikowską.  
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- Kserokopia oświadczenia stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 

 

W dalszej części tego punktu porządku obrad Przewodniczący przedstawił 

pismo Prezesa Sądu Rejonowego w Siedlcach odnośnie zatrudniania skazanych 

do wykonywania prac społecznie użytecznych. 

Zagadnienie było szeroko omawiane na posiedzeniu Komisji Stałych i radni 

wspólnie opracowali oświadczenie w sprawie wyrażenia stanowiska 

dotyczącego odpowiedzi na pismo Prezesa Sądu.  

Oświadczenie zostało odczytane i Przewodniczący zarządził głosowanie. 

W wyniku głosowania 14 głosami „za” radni przyjęli przedmiotowe 

oświadczenie. 
 

- Kserokopia oświadczenie stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 13. 

 

W ostatnim punkcie porządku obrad dyskusję rozpoczął: 

-  P. L. Grochowski – ponownie poruszam problem naprawy drogi powiatowej, 

niech się ktoś tym zainteresuje. Wiem, że nie jest to problem Wójta. 

- P. Putkowski – radny Powiatu poinformował, że dwie ekipy pracują na terenie 

Gminy Mordy. Jedna z nich w niedługim czasie rozpocznie prace na naszych 

drogach powiatowych. Naprawy wykonują nową technologią. 

- Wójt – pytanie do radnego, ile razy w tej sprawie był u Starosty, a jako radny 

ma do tego pełne prawo. Zaczyna mnie to boleć, że coraz częściej pracuję do 

późnych godzin, pracownicy urzędu również. Nie bierze się tego pod uwagę 

zwołując posiedzenia Komisji po godzinach urzędowania. Pan ten sam problem 

zgłasza już 3 miesiące. 

- Sołtys wsi Zdany – zauważył, że po interwencji Wójta zjawili się z elektrowni 

i wykonali zaległe prace. 

 

- Sołtys wsi Smolanka – podziękował Radzie za podjęcie uchwały w sprawie 

porozumienia z Gminą Łuków w zakresie dowożenia dzieci do szkoły. 

- P. T. Radomyski – kilkakrotnie zwracaliśmy się do radnych Powiatu i Panie 

Leonie chyba nie musi Pan sam jechać. 

Na tym dyskusja została zakończona. 

O godz. 15
00

 Przewodniczący Rady Gminy ogłosił zakończenie obrad XXXIII 

Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zbuczyn. 

 

Na XXXIII Zwyczajnej Sesji rady Gminy Zbuczyn zostały podjęte następujące 

uchwały i oświadczenia: 

 

1. Uchwała Nr XXXIII/220/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Zbuczyn na rok 2005. 



 9 

2. Uchwała Nr XXXIII/221/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących mienie 

komunalne Gminy Zbuczyn. 

3. Uchwała Nr XXXIII/222/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości gruntowych stanowiących mienie 

komunalne Gminy Zbuczyn. 

4. Uchwała Nr XXXIII/223/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie określenia 

kierunków działań inwestycyjnych. 

5. Uchwała Nr XXXIII/224/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie nadania 

Statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Zbuczynie. 

6. Uchwała Nr XXXIII/225/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego w zakresie dowożenia uczniów do Szkoły 

Podstawowej w Dziewulach przez Gminę Łuków i udziału Gminy Zbuczyn 

w kosztach z tego tytułu. 

7. Uchwała Nr XXXIII/226/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Wójta Gminy. 

8. Oświadczenie Nr XXXIII/1/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie stanowiska 

dotyczącego wyjaśnień złożonych przez Panią Radzikowską Jadwigę. 

9. Oświadczenie Nr XXXIII/05 Rady Gminy Zbuczyn w sprawie wyrażenia 

stanowiska dotyczącego odpowiedzi na pismo Prezesa Sądu Rejonowego 

w Siedlcach. 
 

 

 

      Protokołowała: 

 

/-/ Halina Sieczkiewicz 

 

 

 

                                                                                    Przewodniczący Rady 

 

                                                                                       /-/ Sławomir Górka  


